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Närvarande: Birgit Andersson (ledamot), Bruno Nordenborg (ordförande), Daniel Ferdinand 
(ledamot), Ing-Marie Nordenborg (sekreterare), Roy Jansson (kassör), Stefan Sandberg 
(suppleant) 
 
Noterat 

 
 NULÄGET: Vi har till alla politiker i fullmäktige framfört föreningens bestämda nej till 

Vindkraft på Alefjäll. 683 inlämnade proteströster har resulterat i ett medborgarförslag om att 
stryka område C, D och E ur vindbruksplanen. Nu återstår att se om och när politikerna tar 
oss på allvar och uppfyller våra förväntningar. 

 
 

 KOLLANDA: Roy berättade och visade på kartor var och hur de expanderande grustäkterna 
i Kollanda kan komma att påverka boende och miljön. Roy delar ut flygblad i närområdet och 
skriver ett medlemsbrev som undertecknas av ANFs styrelse med uppmaning att besöka 
informationsmötet. 
 
 

 ANFASTEBO: Bruno visade bilder från naturreservatet Anfastebo och vi diskuterade hur vi 
skall förhålla oss till naturreservatet. Fortsatt undersökning av reservatet och planering 
bestämdes för att på bästa sätt kunna bevara och restaurera naturreservatet. 
 
 

 FÖRELÄSNING: Tobias Dahlins föredrag och bildvisning på Alegymnasiet planerades. 
Bruno ordnar förtäring och annonserar i Alekuriren. Roy skickar ut medlemsbrev med 
information och ”biljett”. 

 
 

 BARN & UNGDOMSVERKSAMHET: Förslag finns. Frågan tas upp på årsmötet. 
 
 

 NATURSTIGAR: Roy visade bilder från området söder om Hultasjön. Vi planerar 
förutsättningar och möjligheter att tillsammans med SNF anlägga stigar. 

 
 

 GEOCACHING: Vi jobbar vidare med frågan och förankrar den hos någon som kan hjälpa 
till. 
 
 

 INFÖR ÅRSMÖTET: Vi kontaktar valberedningen i början av december och formulerar en 
kallelse till årsmötet. 

 
 

 NÄSTA STYRELSEMÖTE: Vi håller kontakt via Internet och telefon. Nästa fysiska 
styrelsemöte, tisdag 2013-01-15.  

  
 
Noterat av Ing-Marie Nordenborg 


